
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 14.12.2023 kl. 19.30-22.00 
 

Deltagere: Morten, Thomas, Hans Erik, Simon, Lars og Jesper + Camilla Solgaard (Get 

Movin’ ansvarlig)  

Afbud:  Peter, Dan 

 

Dagsorden Referat 

1) Sport (TS / MM) (60 min) 

• Pigefodbold i RBK (Besøg af Camilla) 
o Get Movin’ 
o EFB piger 

• Generel status 

• Genbesøg oplæg fra Lars K 

• Region 4 årsmøde 

Camilla Solgaard fremlægger om Get Movin. Der er 9 ambassadører klar til 
at tone ud.  
Næste step er at Camilla og Ditte mødes for at lave en handleplan i den 
nærmeste fremtid. Der ønskes et pigeudvalg. Der er gode erfaringer fra 
andre klubber med fællesspisning og lign med nærliggende årgange, samt at 
pigerne træner samme ugedag. Ønsket er at ”klumpe” pigerne sammen. Der 
kan muligvis søges midler til at understøtte sociale arrangementer der 
fastholder. 
Så mange som muligt skal på C1-kurser, blandt alle vores trænerne. Det er 
også ønsket at der skal flere kvinder ind i dommergerningen, og gerne blandt 
ambassadørerne.  
Ditte, Camilla og Jesper tager til stiftende generalforsamling i EFB Kvinder.  
 
  

2) Økonomi (30 min) (HE) 

• Budget 2024 

• Perioderegnskab ÅTD 

Der er et forventet overskud på ca. 90.000 kr. 
Posterne blev gennemgået. 

3) Tøjaftale (15 min) (LP / DR) Alle tre bud blev gennemgået. Grundet tidligere erfaringer, så går man væk 
fra Sportsmaster. 
 
Det er blevet aftalt at man går videre med dialogen til Unisport. 

5) Siden sidst (30 min) (JF / SH) 

• Bane 1 

• Vaskerum 

• Dreyer 

• Afslutningsfest 

Bane 1: Det går OK, banen er klar til efterårssæsonen 2024.  
 
Vaskerum: Der er afgivet tilbud på alt. Ca. 40K i udgifter til hver. Tilslutning til 
udskænknings/pølsested. 
 
Dreyer: FIFA er rykket i November. Mail modtaget ugen op til møde, og 
konklusionen er at grundet mangel på information fra andre, så har RBK ikke 
fået penge, men efter snak med advokat (pro-bono) så mangler RBK 
angiveligt stadig at indgive oplysninger.  
 
Afslutningsfest: Status er at det blev godt afholdt. 
 
Samme dag som Hviding, men Monika siger at det er fint med samme dag, 
og så må pigerne finde ud af det.  

6) Evt. (herunder) (15 min) (JF) 

• Bambusa + kaffe 

• Affald 

• Bestyrelsessammensætning anno 

Norlys pulje – måske søges til renovering af lyskilder på det gamle anlæg? 
 
Henrik B (U10 drenge) vil gerne sælge kaffe ved arrangementer. Fabrin 
foreslår at man kunne sælge strømper til fordel for en ”Hollands-tur”. 



 

 

2024 

• EM 2024 

Materiale sendes til Hans Erik med henblik på at gennemgå i forhold til 
moms. 
Camilla L. Skov vil gerne med i bestyrelsen fra 2024, og afløser Peter Skov 
(hvis ikke der er andre opstillede kandidater).  
 
Det blev lagt op om der skulle laves et stort arrangement til visning af EM 
2024 på storskærm på hovedengen, eller på egne lokationer.  
.  

 


